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Cengiz Under udzielił wywiadu dla Bein Sports, w którym mówił o swoim

sezonie w barwach Giallorossich, a także o przyszłości. 

 

 - Pierwsza połowa sezonu w Romie była bardzo trudna, nie byłem przyzwyczajony

do włoskiej kultury i atmosfery Serie A, ale zawsze czułem się częścią Romy. Każdy

młody turecki piłkarz musi celować w grę w Europie. To był cel, który zawsze

miałem i odwaga mi pomogła, mam nadzieję, że to samo przytrafi się też innym.

Miałeś pewne problemy na początku, potem eksplodowałeś...

- To był dla mnie dobry sezon, ale następny musi być lepszy. Chcę strzelać więcej

goli, pracować ciężej.

Postępy z włoskim?

- Jestem na 30 procent i muszę uczyć się języka, to dla mnie konieczne.

Przyszłość...

- Lepiej byłoby dla mnie pozostać w Romie, mogę się jeszcze poprawić.

Odrobienie wyniku z Barceloną zostanie w twoim sercu?

- Byliśmy przekonani, że możemy odrobić 4-1 z pierwszego meczu. Pamiętam jak

Iniesta mówił na boisku "Jeśli wyjdą na prowadzenie, przegramy". I tak było. Byłem

bardzo podekscytowany tego dnia. Wszedłem przy 2-0,wrzuciłem z rzutu rożnego,

co nie było dobrym dośrodkowaniem, ale Manolas dokonał cudu z tym uderzeniem

głową. Z Liverpoolem na Olimpico była lepsza atmosfera, jeszcze bardziej

fascynująca niż z Barceloną czy w derbach. W tym meczu zabrakło nam dwóch

karnych. Teraz jestem tutaj, ale mogłem być w Kijowie na finale. Zasłużyliśmy, aby

tam być.

Liga?

- Juventus wygrał swój siódmy tytuł z kolei, ale możemy przerwać tą serię jeśli

powtórzymy występy jakie zaliczyliśmy w tym sezonie w Lidze Mistrzów.

Grałeś przeciwko Mohamedowi Salahowi...

- Prawdopodobnie był najlepszym graczem sezonu, jest niesamowitym piłkarzem.

Jestem na jego miejscu, co mi schlebia.

Francesco Totti?

- Spotykam się z nim codziennie w Trigorii i za każdym razem jestem

podekscytowany.  

Koledzy z zespołu?

- Dzeko i w szczególności Kolarov wspierali mnie najbardziej. Kolarov pewnego dnia

mi powiedział "Jesteś świetnym piłkarzem, wierzę w ciebie". Cały czas ścieramy się

na boisku w trakcie treningów, mogę powiedzieć, że poprawiłem się dzięki niemu.

Cały czas naciska na mnie, abym dawał z siebie maksimum.
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Cele na przyszły sezon?

- Zdobycie 20 goli. W tym sezonie zdobyłem 8 w drugiej części, w przyszłym chcę

zacząć od razu od strzelania. Skrzydłowi napastnicy dochodzą do 20 bramek i mogę

to zrobić też ja.

Twoja idealna jedenastka?

Alisson, Dani Alves, Sergio Ramos, Koulibaly, Marcelo, Pjanic, Silva, De Bruyne,

Salah, Ronaldo i Messi.

Co robisz przed meczem?

- Nie mam szczególnego rytuału przed meczem, ale wyobrażam sobie jak strzelić

gola. I wiele razy udało mi się to na boisku. 
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